
  

 

 

 

Referat fra FAU- møte 5.02.18 

Tilstede: Eli -2.tr, Linda-2.tr, Eli Helen-3.tr, Ottar Inge-9.tr, Merethe 4.tr, Benita-10.tr,  

Lene 5-tr, Trine-1tr, Kine(leder) og Jorun(rektor). 

Først ble vi enig om at referat legges ut på Face- book og sendes heim på transponder i 

tillegg til at det legges på hjemmesida til skolen. 

Info ang Salhushallen 

Arbeidet er noe forsinket og vi vet ikke når den er ferdig. Kanskje ved påsketider – vi får 

nærmere beskjed. 

Lys i Apejungelen 

Vi venter stadig på lys i Apejungelen. Det blir gjort en ny henvendelse fra FAU til Bygg/ 

Eiendom v/ Arnt Ståle Sætre. 

Ønsker fra elevene  

FAU ber elevene i ungdomsskolen om å komme med ønsker om utstyr/ting som er 

aktivitetsfremmende i skoletiden. 

Dugnad på skoleområdet 

FAU ønsker å kalle inn til dugnad på skoleområde; kanskje med hjelp fra Grønn sektor – i alle 

fall lån av utstyr. 

Neste møte er 9. april 

 

Jorun Stormyr - sekretær 


